
 

 

Sammanträdesprotokoll 1 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

  

Organ Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatum 2020-09-28 

Datum då anslaget sätts upp 2020-10-08 

Datum då anslaget tas ned 2020-10-30 

  

Förvaringsplats för protokollet Närarkivet 

  

  

Underskrift Mia Nilsson 

  
 

Plats och tid Arvika Näringslivscentrum, hörsalen, kl. 19.00–22.45 

  

Beslutande ledamöter Se nästa sida. 
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Beslutande ledamöter  

  

Peter Söderström (S) 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) 

Lisa Levin (S) 

Anders Bergfjord (C) 

Anders Skogberg (SD) 

Henrik Axelsson (S) §§ 145–157, 159–167 p.g.a. jäv 
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Susanne Engstad Clarke (KD) 

Kenneth Wåhlund (S)  

Anna-Maria Nykvist (V) 

Sara Andersson, 2e vice ordförande (S) 

Håkan Axelsson (M) 

Sten Fransson (S) 

Camilla Gustafsson (C) 

 

Jelena Skogberg (SD) 
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Jan Rülcker (M), ersätter Sebastian Bäckström 

(M) 

Helén Kensby (C), ersätter Jina Beri (C) 

Roger Antonsson (SD), ersätter Michaela 

Jakobsson (SD) 

Johan Johansson (SD), ersätter Frida Hagström 

(SD) 

Gerd Karlsson (S), ersätter Lena Kandergård (S) 

Walid Ahmed (S), ersätter Linda Hjalmarsson 

Fjeldstad (S) 

Linda Hansen Grundel (S), ersätter Nils-Gunnar 

Andersson (S) 

Ingela Jonsson (C) – ingen ersättare 
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KF § 145 Dnr KS 2020/20-101 

Allmänhetens frågestund 
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KF § 146 Dnr KS 2020/22-101 

Interpellationsdebatt om digitalisering av kommunens 
verksamheter 

Kommunfullmäktiges beslut 

Interpellationen och svaret läggs till handlingarna. 

Sammanfattning 

Jonny Andersson (M) ställer en interpellation om vilka möjligheter 

kommunalrådet Peter Söderström (S) ser med det avancerade fibernät vi nu 

satsar på.  

  

Peter Söderström (S) besvarar interpellationen genom att beskriva hur en väl 

utbyggd digital infrastruktur är förutsättning för digitalisering och viktig för 

hela kommunens utveckling.  

Beslutsunderlag 

Jonny Anderssons (M) interpellation den 13 maj 2020 

Peter Söderströms (S) interpellationssvar den 18 september 2020 

  

Under debatten yttrar sig: Jonny Andersson (M), Peter Söderström (S), 

Barbara Hinsch (MP), Håkan Axelsson (M), Lisa Levin (S), Gösta Frödin 

(L), Alina Koltsova (MP), Kenneth Johannesson (S), Sten Fransson (S), 

Jelena Skogberg (SD), Camilla Gustafsson (C), Pål Jonson (M), Johan 

Johansson (SD), Anton Sjöstedt (L), Anders Skogberg (SD), Linda Hansen 

Grundel (S)  
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KF § 147 Dnr KS 2020/21-101 

Enkla frågor 

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) ställer en enkel fråga till kommunalrådet Peter 

Söderström (S). Han undrar hur det går arbetet att ta fram riktlinjer för 

flaggning.  

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att riktlinjerna är framtagna 

och har skickats till räddningstjänsten för genomgång, med anledning av att 

det är de som ansvarar för flaggningen. När riktlinjerna godkänns så kommer 

de att gå upp för politiskt beslut.  

 

 

Gösta Frödin (L) ställer en enkel fråga till kommunalrådet Peter Söderström 

(S). Han undrar om det inte är hög tid att ta krafttag för att förbättra 

företagsklimatet i Arvika kommun, med anledning av att Arvika hamnar på 

plats 193 i Svensk Näringslivs senaste rankning, vilket är en försämring med 

12 platser från förra året.  

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att det är hög tid för en 

förbättring och vi måste jobba gemensamt med tjänstepersoner, men också 

samarbeta över partigränserna. Här är det viktigt att tänka på hur vi 

gemensamt bemöter företagen. Peter informerar också om att en ny 

näringslivsstrategi håller på att tas fram, vilket kommer att vara en viktig del 

i det fortsatta arbetet. En positiv nyhet är att det nyöppnade 

nyföretagarcentrum i Arvika har mycket fått bra betyg för sin rådgivning.  

 

 

Barbara Hinsch (MP) ställer en enkel fråga till kommunalrådet Peter 

Söderström (S). Hon undrar hur en kommun använder sig av 

den Värmlandsstrategi för åren 2020–2040, som har tagits fram.  

 

Peter Söderström (S) tackar för frågan och svarar att vi ska använda strategin 

som en röd tråd genom verksamheterna, både i kommunerna och i regionen 

och anpassa våra styrdokument efter den.  
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KF § 147 forts. 

 

Henrik Samuelsson (M) ställer en enkel fråga till kommunfullmäktiges 

ordförande Lars-Ove Jansson (S) han undrar varför har vi inte ett digitalt 

sammanträde idag. 

 

Lars-Ove Jansson (S) tackar för frågan och svarar att överväganden har 

gjorts utifrån att Folkhälsomyndighetens nya rekommendationer som tillåter 

exempelvis upp till 250 personer i travrestauranger och att det nu också är 

tillåtet att besöka äldreboenden. Lars-Ove påpekar också att han tillskrivit 

samtliga gruppledare och frågat om de går med på att ha ett fysiskt möte, och 

då endast en av åtta svarat så gjordes bedömning att gruppledarna delade den 

åsikten. Vi följer dock utvecklingen och beslutet att ha fysiska möten kan 

komma att ändras.  

Beslutsunderlag 

Enkel fråga från Anton Sjöstedt (L) den 15 september 2020 

Enkel fråga från Gösta Frödin (L) den 28 september 2020 

Enkel fråga från Barbara Hinsch (MP) den 28 september 2020 

Enkel fråga från Henrik Samuelsson (M) den 28 september 2020 
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KF § 148 Dnr KS 2019/858-190 

Återrapport från Arvika-Eda överförmyndarnämnd 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige tar del av rapporten.  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktige gav den 24 februari 2020, Arvika-Eda 

överförmyndarnämnd i uppdrag att hantera den konsultrapport som lämnades 

efter en översyn av nämnden och följa upp de åtgärder som ligger inom 

nämndens ansvarsområde, samt att till Kommunfullmäktiges möte i oktober, 

återkomma med en samlad rapport om hur arbetet med åtgärderna fortlöper. 

 

En skriftlig rapport lämnas från Arvika-Eda överförmyndarnämnd och Stefan 

Åström (S) och Birgitta Eklund (S) som är ordförande, respektive vice 

ordförande i Arvika-Eda överförmyndarnämnd, lämnar en muntlig 

redogörelse över nämndens arbete och vidtagna åtgärder.   

Beslutsunderlag 

Kommunfullmäktiges protokoll den 24 februari 2020, § 27 

Återrapportering av åtgärder efter översyn den 23 september 2020 

Arvika-Eda Överförmyndarnämnds protokoll den 23 september 2020, § 71 

Stefan Åström (S) och Birgitta Eklunds (S) muntliga redogörelse den 28 

september 2020  
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KF § 149 Dnr KS 2020/710-253 

Förslag till tomtpriser Jonsbol 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta tomtpriser för bostadsområde Jonsbol 

enligt tillhörande PM. 

Sammanfattning 

Arvika kommuns nya bostadsområde Jonsbol håller på att växa fram och 

försäljningsstart hoppas kunna ske november 2020. Kommunledningsstaben 

har därför tagit fram ett förslag på tomtpriser för området. Priserna är 

differentierade för området och beror på tre olika aspekter, vilka listas i 

tillhörande PM. 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 15 juli 2020 

PM-tomtpriser bostadsområde Jonsbol den 15 juli 2020 

Kartbilagor Jonsbol den 15 juli 2020 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 128 

Beslutet skickas till 

Mark- och exploateringsingenjören 

Samhällsbyggnadschefen 

Biträdande kommundirektören 

Ekonomiavdelningen 

Redovisningsansvarig 
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KF § 150 Dnr KS 2020/396-009 

Motion om stöd för gode män och förvaltare 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att överförmyndarverksamheten redan gjort 

en planering för att genomföra de förslag som lämnats i motionen. 

 

Motionen anses därmed besvarad. 

Sammanfattning 

Vänsterpartiets Karina Nykvist har lämnat in en motion; Stöd för Gode män 

och Förvaltare. Motionen innehåller förslag om: 

att inrätta en arvoderad mentorverksamhet som kan ge stöd till nuvarande 

och nya gode män och förvaltare. 

att anordna en utbildning alternativ studiecirkel som ger praktiskt stöd för 

den årliga ekonomiska redovisningen. 

Beslutsunderlag 

Karina Nykvist (V) motion om stöd för Gode män och förvaltare den 1 april 

2020 

Överförmyndarenhetens tjänsteskrivelse den 25 maj 2020 

Överförmyndarnämndens protokoll den 16 juni 2020, § 56 

Kommunledningsutskottets protokoll den 17 augusti 2020, § 117 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020 § 131 

Bedömning 

Medel har avsatts för ett mentorprogram inför 2021. Nämndbeslut finns om 

att erbjuda ställföreträdare minst fyra utbildningstillfällen per år. 

 

Verksamheten bjöd i januari i år in alla ställföreträdare till en föreläsning av 

kommunens budget- och skuldrådgivare med efterföljande räknestuga där 

ställföreträdare fick ställa frågor och få hjälp med sin redovisning. I början 

av juni hålls en webbutbildning för alla ställföreträdare som man kan ta del 

av vid valfritt tillfälle, om inte angiven tid passar. Minst två ytterligare 

utbildningstillfällen kommer att hållas under hösten där samtliga 

ställföreträdare bjuds in att delta. 

 

Bedömning görs att det redan finns en planering för de förslag som 

framkommer i motionen. 

Beslutet skickas till 

Karina Nykvist, Vänsterpartiet 

Enhetschef överförmyndarenheten 
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KF § 151 Dnr KS 2019/1113-009 

Motion om antikorruptionspolicy för Arvika kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att bifalla den första att-satsen och ta fram en 

antikorruptionspolicy utifrån befintliga riktlinjer. 

 

Motionens övriga att-satser anses besvarade. 

Sammanfattning 

Moderaternas Henrik Samuelsson och Kristina Bengtsson Nilsson har lämnat 

in en motion: Motion om antikorruptionspolicy för Arvika kommun. Henrik 

och Kristina föreslår i motion: 

 

 att Arvika kommun tar fram en policy mot korruption och oetiskt beteende. 

att en tydlig och generell riktlinje till policyn/ med ingående beskrivning av 

vad som inte är tillåtet i olika situationer samt olika rättsliga följder av 

korruption och annat oetiskt beteende/ utarbetas. 

att, när policyn är antagen av Kommunfullmäktige, chefer på alla nivåer ges i 

uppdrag att implementera policyn i kommunens alla verksamheter och bolag. 

Beslutsunderlag 

Henrik Samuelsson och Kristina Bengtsson Nilssons (M) motion om 

antikorruptionspolicy för Arvika kommun den 25 oktober 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 28 oktober 2019, § 233 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 juli 2020 

Bilagor 1-6 etik och regler för anställda 

Bilaga 7 inköpspolicy 

Kommunledningsutskottets protokoll den 17 augusti 2020, § 118 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 132 

Bedömning 

Alla anställda och förtroendevalda har att följa de lagar och regler som en 

kommun har att följa. Förvaltningen har tagit fram etiska riktlinjer, vad som 

gäller vid jäv och vad som händer vid misskötsel eller brott. Uppgifterna 

finns samlade på kommunens intranät Arvid för berörda att ta del av och har 

bifogats som bilagor i ärendet. Att i det systematiska arbetsmiljöarbete 

återkommande lyfta dessa frågor på arbetsplatsträffar och föra en dialog om 

vad som är etiskt och lagligt rätt är en fråga för kommunens chefer som får 

stöd i arbetet av personalstaben. 

 

Även kommunens inköpspolicy har ett avsnitt avseende etik vid 

upphandling. 
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KF § 151 forts. 

Yrkande 

Henrik Samuelsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag med 

tillägget att: arbetet bedrivs med sikte på att politiken kan ta ställning till 

förslaget i mars 2021 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag 

med Henriks tilläggsyrkande 

Peter Söderström (S) bifaller Kommunstyrelsens förslag till beslut och yrkar 

avslag på Henrik Samuelssons tilläggsyrkande 

Propositionsordning 

Det finns två förslag till beslut: 

 

Kommunstyrelsens förslag till beslut och Kommunstyrelsens förslag till 

beslut med Henrik Samuelssons tilläggsyrkande. 

 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

Kommunfullmäktige bifaller Kommunstyrelsens förslag till beslut.  

Beslutet skickas till 

Moderaterna 

Personalchef 

Kommundirektör  

  

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 13 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 152 Dnr KS 2019/695-009 

Motion om jämställdhetsintegrering 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att förutsättningarna för att 

jämställdhetsintegrera kommunen utreds. Därmed bifalls första att-satsen i 

motionen. 

 

Motionens övriga två att-satser anses besvarade i väntan på att 

förutsättningarna för jämställdhetsintegrering har utretts. 

Reservation 

Kristina Bengtsson Nilsson (M), Pål Jonson (M), Jan Wettmark (M), Börje 

Wahlund (M), Jonny Andersson (M), Henrik Samuelsson (M), Vladimir 

Stacho (M), Jan Rülcker (M), Anders Bergfjord (C), Mona Smedman (C), 

Per-Olov Ålander (C), Camilla Gustafsson (C), Helen Kensby (C), Anders 

Skogberg (SD), Johan Johansson (SD), Kajsa Antonsson (SD), Jelena 

Skogberg (SD), Roger Antonsson (SD), Eva Nilsson (SD), Susanne Engstad 

Clarke (SD) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget förslag.   

Sammanfattning 

Vänsterpartiet föreslår i motion: 

 

att förutsättningarna för att jämställdhetsintegrera kommunen utreds. 

att Arvika kommun ansöker hos SKL att få delta i ett benchmarkingprojekt 

för år 2020. 

att Arvika kommun framöver kommer arbeta utifrån 

jämställdhetsintegreringsmodellen. 

Beslutsunderlag 

Zara Hedelin (V), Anna-Maria Nyqvist (V) och Patrik Ohlsson (V) motion 

om att jämställdhetsintegrera Arvika kommun den 27 maj 2019  

Kommunfullmäktiges protokoll den 27 maj 2019 § 137  

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 juli 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 17 augusti 2020, § 119 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 133 
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KF § 152 forts. 

Bedömning 

SKL (numera SKR) bedrev 2016–2019 ett arbete med 70 modellkommuner i 

syfte att integrera jämställdhet i all planering, allt beslutsfattande, 

genomförande och uppföljning. Därefter har SKR tagit fram en vägledning 

för att jämställdhetsintegrera organisation som visar vilka roller politiker, 

chefer med flera har i arbetet. Arbetet bör inledas med att politiska beslut 

fattas. 

 

Region Värmland uttrycker att ett mer jämställt Värmland bidrar till ökad 

kreativitet, trivsel och produktivitet. Agenda 2030 uttrycker i mål 5 tydliga 

inriktningar inom området jämställdhet som exempelvis en rättvis fördelning 

av makt, inflytande och resurser. 

 

Jämställdhetsarbetet är i Arvika kommun kopplat till verksamhetsutveckling 

liksom andra tvärfunktionella strävanden och förbättringar som ex. mångfald 

och tillgänglighet. I strategisk plan och i verksamhetsplaner lyfts dessa 

genom indikatorer eller mål. Arvika kommun har fokuserat sitt folkhälso- 

och jämställdhetsarbete genom beslut att upprätta ett folkhälsoprogram och 

att arbeta för ökade sysselsättningsgrader för deltidsanställda i projektet 100 

%. Förvaltningen föreslår att kommunen tar del av SKR:s arbete med 

modellkommunerna och utreder frågan för Arvika kommuns del. 

Yrkande 

Zara Hedelin (V) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Alina Koltsova (MP) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Gösta Frödin (L) yrkar avslag på motionen 

Anton Sjöstedt (L) yrkar avslag på motionen 

Anna-Maria Nykvist (V) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till 

beslut 

Kenneth Johannesson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till 

beslut 

Kristina Bengtsson Nilsson (M) yrkar avslag på motionen 

Börje Wahlund (M) yrkar avslag på motionen 

Anders Skogberg (SD) yrkar avslag på motionen 

Susanne Engstad Clarke (KD) yrkar avslag på motionen 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Jelena Skogberg (SD) yrkar avslag på motionen 

Jan Rülcker (M) yrkar avslag på motionen 
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KF § 152 forts. 

Propositionsordning 

Det finns två förslag till beslut: 

 

Det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut och det andra är 

avslag på motionen. 

 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att 

Kommunfullmäktige bifaller Kommunstyrelsens förslag till beslut.   

Omröstningsresultat 

Votering begärs.  

 

Kommunfullmäktige godkänner följande beslutsgång: 

de som stödjer Kommunstyrelsens förslag till beslut röstar JA 

de som yrkar avslag på motionen röstar NEJ 

 

Antalet angivna röster är 48 

25 ledamöter röstar JA 

23 ledamöter röstar NEJ 

 

Kommunfullmäktige bifaller därmed Kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Beslutet skickas till 

Vänsterpartiet 

Kommundirektören 

Personalchefen 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 153 Dnr KS 2019/1124-009 

Motion om förbättring av företagsklimatet i Arvika 
kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige konstaterar att jämförelser mellan kommuner sker 

löpande och kommunerna stödjer och lär av varandra i frågor som rör 

näringslivet. 

 

Motionen anses därmed besvarad. 

Reservation 

Anders Skogberg (SD), Johan Johansson (SD), Kajsa Antonsson (SD), 

Jelena Skogberg (SD), Roger Antonsson (SD), Eva Nilsson (SD), Susanne 

Engstad Clarke (SD) till förmån för motionen. 

Sammanfattning 

Sverigedemokraterna föreslår i motion: 

 

att ge i uppdrag till Näringslivslotsen och andra ansvariga tjänstemän att 

kontakta Sunne kommun och ta tillvara deras erfarenheter, särskilt i frågorna 

där skillnaden är störst, nämligen attityder till företagande, service till 

företag, tillämpning av lagar och regler, konkurrens från kommunen. 

att Näringslivslotsen ska snarast möjligt komma med förslag till 

Kommunfullmäktige om åtgärder för att förbättra företagsklimatet i Arvika 

kommun. 

Beslutsunderlag 

Jelena Skogberg (SD), Anders Skogberg (SD), Caisa Antonsson (SD), Roger 

Antonsson (SD), Michaela Jakobsson (SD), Johan Johansson (SD) motion 

om förbättring av företagsklimatet i Arvika kommun den 28 oktober 2019 

Kommunfullmäktiges protokoll den 28 oktober 2019 § 234 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 juli 2020. 

Bilaga: Det företagsstödjande systemet 

Kommunledningsutskottets protokoll den 17 augusti 2020, § 120 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 134 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 17 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 153 forts. 

Bedömning 

Arvika kommun har ett omfattande näringslivsarbete, en fastställd 

näringslivsstrategi samt ett program för centrumutveckling. Under 2019 

genomförde kommunledningen företagsbesök vilket gav en positiv bild av 

näringslivet i kommunen. Arbetslösheten under året var låg och 

konjunkturen var fortsatt god om än något nedåtgående i vissa branscher. 

Idag ser bilden lite annorlunda ut både i Arvika och i Sunne kommuner 

utifrån Covid-19 pandemin. Vilka åtgärder som behövs framöver kommer 

bedömas när ny näringslivsstrategi arbetas fram under hösten.  

 

Våra näringslivsenheter i Värmland är sammanlänkade i det sk NU-

nätverket. Här ingår alla kommuner och många insatser sker efter 

benchmarking mellan oss.  

 

I höst kommer Svenskt Näringsliv som står bakom klimatundersökningen, 

att anordna en träff i Arvika där företagen bjuds in tillsammans med 

kommunen i ett sådant erfarenhetsutbyte som efterfrågas. Träffen benämns 

”Återstart efter Corona”. 

Yrkande 

Jelena Skogberg (SD) yrkar bifall till motionen 

Kenneth Johannesson (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till 

beslut 

Gösta Frödin (L) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Anders Skogberg (SD) yrkar bifall till motionen 

Peter Söderström (S) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Håkan Axelsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Henrik Samuelsson (M) yrkar bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut 

Susanne Engstad Clarke (KD) yrkar bifall till motionen 

Kajsa Antonsson (SD) yrkar bifall till motionen 

Anders Skogberg (SD) yrkar bifall till motionen 

Propositionsordning 

Det finns två förslag till beslut: 

 

Det ena är bifall till Kommunstyrelsens förslag till beslut och det andra är 

bifall till motionen.  

 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att Kommunstyrelsen 

beslutar enligt Kommunstyrelsens förslag till beslut.  
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 153 forts. 

Beslutet skickas till 

Sverigedemokraterna 

Biträdande kommundirektören 

Näringslivsutvecklaren  
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 154 Dnr KS 2020/521-008 

Medborgarförslag om att anordna båtturer 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika kommun är positiv till 

kommersiell båttrafik på Glafsfjorden och ser gärna privata initiativ. 

Sammanfattning 

I ett medborgarförslag föreslås att det anordnas båtturer för allmänheten.  

 

Kommersiell trafik har funnits på Glafsfjorden och det är en trevlig tanke att 

erbjuda kommuninvånare och besökare möjlighet att uppleva kommunen 

från sjösidan. Arvika kommun är positiv till båttrafik på fjorden och 

uppmuntrar gärna privata initiativ. 

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag den 30 april 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 25 maj 2020, § 107 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 juli 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 17 augusti 2020, § 121 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 135 

Beslutet skickas till 

Förslagsställaren 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 155 Dnr KS 2020/252-008 

Medborgarförslag om höjande av trafiksäkerheten i 
Arvika stad  

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att flera av förslagen finns redan och 

tillämpas i det dagliga arbetet. Förslaget angående säkerhetshöjande arbete ur 

barnperspektiv är intressant och kommer arbetas närmare med. 

Sammanfattning 

Tom Åhrén inkommer med ett medborgarförslag om höjande av 

trafiksäkerheten i Arvika stad och förslag på åtgärder för detta.  

 

Förslagsställaren vill att Arvika kommun startar ett projekt där kommunen 

uppmanar medborgarna att rapportera uppenbara och upplevda riskfaktorer i 

stadsmiljön, där även barnens perspektiv är i fokus. Enligt förslagsställaren 

kan dessa riskfaktorer handla om skymd sikt från växtlighet. Medial kampanj 

för att uppmärksamma projektet är enligt förslagsställaren önskvärt. 

 

Förslag finns på ett särskilt mobilnummer där medborgarna kan skicka in 

bilder och beskrivningar på olika riskfaktorer skulle utgöra ett bra underlag 

för åtgärd. 

Beslutsunderlag 

Tom Åhréns medborgarförslag från den 2 februari 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 24 februari 220, § 47 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 30 juni 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 17 augusti 2020, § 122 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 136 

Bedömning 

Arvika kommun arbetar enligt lokal föreskrift ”Föreläggande mot 

fastighetsägare – beskärning av häckar och buskage” där det framgår att en 

tomt ska hållas i vårdat skick och skötas så att risken för olycksfall och 

olägenheter för trafik och allmänhet begränsas enligt 8 kap 15 § plan- och 

bygglagen. Växter eller annat får inte dölja vägmärken, gatuskyltar, 

belysning eller skymma sikten för någon trafikant. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 155 forts. 

 

Fastighetsägaren ansvarar därtill för att ta bort ogräs och annan växtlighet 

samt sopa upp och ta bort skräp från trottoar och gångbaneutrymme. 

Vintertid ska snö och is avlägsnas av fastighetsägaren och halka ska 

förebyggas genom sandning av trottoar och gångbaneutrymme. 

 

Om kommunen använder gångbanan för snöuppläggning bortfaller 

denna skyldighet från fastighetsägaren. 

 

Arvika kommun har ett system för felanmälan där invånare kan anmäla via 

telefonsamtal, mobilapp eller webbformulär. Anmälaren kan med ord, bild 

och platskoordinater beskriva de brister och fel som finns. 

 

Trygghetsvandringar med fokus på trafikmiljön genomförs regelbundet varje 

år med berörda verksamheter. Projekt där säkerhetsåtgärder ur ett 

barnperspektiv är i fokus har diskuterats med en positiv inställning, men 

behöver få utrymme i kommande budgetar. 

Beslutet skickas till 

Förslagsställaren 

Samhällsbyggnadschefen 

Bitr. kommundirektören 

Gatu- och trafikansvarig 

Trafikplaneraren 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 156 Dnr KS 2020/158-008 

Medborgarförslag om att förlänga cykelvägen från 
Jössefors till Sulvik 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunfullmäktige konstaterar att Kommunledningsstaben tar med sig 

förslaget in i arbetet med den nya översiktsplanen och kan på så sätt utreda 

om sträckan bör prioriteras i framtiden och i den kommande transportplanen. 

Sammanfattning 

Yvonne Kristoffersson inkommer med ett medborgarförslag om att 

undersöka möjligheten att förlänga cykelbanan mellan Arvika och Jössefors 

till Sulvik. Den nya cykelbanan mellan Arvika och Jössefors används flitigt, 

då man på ett säkert sätt nu kan ta sig till både jobb och skola. Vägen från 

Jössefors vidare till Sulvik är relativt smal, det blir trångt på kanten för 

fotgängare och cyklister när bilar möts. Det finns busshållplatser längs vägen 

dit barn både går och cyklar, för vidare transport med buss, under den tid 

som vägen har mest trafik. Sommartid rör sig mycket turister i området, både 

till fots och cykel och även kanottransporter till fots sker längs sträckan 

dagligen. Eleverna som kommer gå i Sulviks skola, efter renoveringen när 

den är klar, skulle ta sig till skolan på egen hand på ett säkert och 

miljövänligt sätt. 

 

Förslaget om att anlägga en gång- och cykelväg mellan Jössefors och Sulvik 

är ett projekt som kommunen själv inte har ensam rådighet över. För väg 172 

är Trafikverket väghållare. I nuläget finns inga planer på utbyggnad av gång- 

och cykelväg utmed den aktuella sträckan i den regionala trafikplanen, varför 

projektet inte är prioriterat av Trafikverket.  

Beslutsunderlag 

Yvonne Kristofferssons medborgarförslag den 2 februari 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 24 februari 2020, § 32 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 7 juli 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 17 augusti 2020, § 123 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 137 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 156 forts. 

Beslutet skickas till 

Yvonne Kristoffersson 

Bitr. kommundirektör 

Samhällsbyggnadschef 

Översiktsplanerare 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 157 Dnr KS 2020/304-008 

Medborgarförslag om att ersätta nuvarande belysning 
med solcellsdriven rörelsestyrd/värmestyrd belysning 

Kommunfullmäktiges beslut 

Arvika kommun tackar för förslagsställarens engagemang och de synpunkter 

som lämnats i medborgarförslaget. 

 

Kommunen har utrett kostnader för solcellsdriven belysning i ett annat 

projekt. Kommunen konstaterade i det projektet att solcellslampor är 

betydligt dyrare i inköp än de LED-armaturer som kommunen nu byter 

gamla armaturer till. LED-ljus ger bättre färgåtergivning eftersom det är ett 

vitt ljus istället för gult, som är en stor fördel mot de gamla.  

 

Kommunfullmäktige konstaterar att Arvika kommun har valt att använda 

LED-belysning i gatu- och vägbelysning och att medel finns avsatta i 

strategisk plan 2021–2023.  

Sammanfattning 

Bengt Löved inkommer med ett medborgarförslag där han föreslår att 

belysning längs vägar och allmänna platser ska utredas för möjligheten till 

att ersätta nuvarande belysning med solcellsdriven rörelsestyrd/värmestyrd 

belysning. Belysningen har tre syften: trafiksäkerhet, trygghet och trivsel. 

 

Förslagsställarens argument för att denna belysning är att föredra, är att man 

sparar energi och kostnader om man kan koppla bort belysningen från 

elnätet. Det är en enkel installation, låga investeringskostnader om man byter 

de befintliga lamporna efterhand som de slutar fungera och att vi bidrar till 

att minska ljusföroreningar och utsläpp samtidigt som vi bidrar till 

miljömålen. 

 

Då kommunen utrett kostnader för solcellsdriven belysning i ett annat 

projekt vet vi att solcellslampor är betydligt dyrare i inköp än de LED-

armaturer som vi nu byter gamla armaturer till. LED-ljus ger bättre 

färgåtergivning, det är ett vitt ljus istället för gult, detta är något som är en 

stor fördel mot de gamla. 

 

Närvarostyrd eller värmestyrd belysning är intressant där man vill skapa en 

effekt. Tryggheten är svår att nå, då man vill se vad man kommer till och 

också kunna vända sig om och se vad som finns där när man rör sig i mörker. 

För att får det säkert krävs långa tider mellan att det tänds och släcks. Det 

kan också vara svårt vid trafikerade vägar, då påverkar bilar dessa armaturer 

och det kan upplevas störande av närboende om lampor står och blinkar. 
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Sammanträdesdatum  
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Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 157 forts. 

 

I Arvika har vi reducerat ljus, 30 procent, på alla nya armaturer nattetid 

redan nu för att spara energi. I den strategiska planen för år 2021–2023 finns 

medel avsatta för att byta ut gamla energikrävande armaturer till nya LED-

armaturer. 

Beslutsunderlag 

Bengt Löveds medborgarförslag den 10 mars 2020 

Kommunfullmäktiges protokoll den 30 mars 2020, § 63 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 8 juli 2020 

Kommunledningsutskottets protokoll den 17 augusti 2020, § 124 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 138 

Beslutet skickas till 

Bengt Löved 

Biträdande kommundirektör 

Samhällsbyggnadschef 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 158 Dnr KS 2020/708-042 

Arvika-Eda Samordningsförbunds Årsredovisning 2019 
med revisionsrapport och berättelse 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att bevilja Arvika-Eda Samordningsförbund 

ansvarsfrihet, resultat och balansräkningen fastställs och årsredovisningen 

godkänns för året 2019 

Jäv 

Henrik Axelsson (S) Kenneth Johannesson (S), Gösta Frödin (L) och Börje 

Wahlund (M) deltar på grund av jäv inte i handläggningen av ärendet.  

Sammanfattning 

Arvika-Eda Samordningsförbunds Verksamhetsberättelse årsredovisning 

2019, Revisionsberättelse samt Rapport avseende granskning av 

verksamhetsåret 2019. 

Beslutsunderlag 

Arvika-Eda Samordningförbund – Förvaltningsberättelse och årsredovisning 

2019, revisionsberättelse samt revisionsrapport den 3 juni 2020 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 14 juli 2020 

Utskottet lärande och stöds tjänsteskrivelse den 5 augusti 2020, § 72 

Kommunstyrelsens protokoll den 14 september 2020, § 139 

Beslutet skickas till 

Arvika-Eda Samordningförbund 

bitr. Kommundirektören 

Eda kommun 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  
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KF § 159 Dnr KS 2020/795-246 

Förslag på nytt vägnamn i Dottevik, Dottevik 2:77 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa nytt vägnamn Lugna gatan för 

vägen mellan Utblicksvägen och förskolan Lugnet i Dottevik. 

Sammanfattning 

Från Utblicksvägen ner till förskolan Lugnet finns en väg som används av 

föräldrar, personal och för transporter. Vägen har inget namn, men då den 

används för transporter till förskolan är det önskvärt att den är sökbar för 

t.ex. gps-navigering.  

 

Förslag har diskuterats av Namnberedningen och det som nu lämnas är 

Lugna gatan.  

 

Motiveringen är att det hänger ihop med förskolans namn samt att det är en 

liten väg som inte är en genomfartsväg.  

 

Vägen får ett så kallat övrigt vägnamn och kommer inte användas som 

belägenhetsadress. 

Beslutsunderlag 

Karta den 1 september 2020 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 september 2020 

Namnberedningens protokoll den 10 september 2020, § 12 

Beslutet skickas till 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 
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 Kommunfullmäktige 2020-09-28  
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KF § 160 Dnr KS 2020/797-246 

Förslag till ändrat gatunamn och nya kvartersnamn i 
Övre Taserud 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa nya kvartersnamn Vargen och 

Skogsmusen för Övre Taserud, samt upphäva beslutet av gatunamnet 

Skuggebergsvägen i Kommunfullmäktiges protokoll 2007 § 249 och ersätta 

det med gatunamnet Koppar-Lisas väg. 

Sammanfattning 

Området Övre Taserud, dvs. området norr om Kungsvägen och förskolan 

Myrstacken detaljplanelades 2009 med en ändring 2011. Den nedre av de två 

planerade gatorna har bebyggts med villor och i dagsläget är alla bebyggda 

utom en. Samhällsplaneringsavdelningen har ett planuppdrag att revidera den 

övre gatan p.g.a. markförhållande. Detta arbete pågår och det ser ut som att 4 

kvarter blir aktuellt i planen. För dessa är två kvartersnamn beslutade i 

Kommunfullmäktige redan 2009. Ytterligare två namn behöver tas fram och 

förslag till dessa är kvarteret Vargen och kvarteret Skogsmusen. 

De övriga kvartersnamnen i området är Skogsharen, Grävlingen, Rådjuret, 

Björnen, Räven och Lodjuret. 

 

I samma beslut från 2009 finns också gatunamn för den övre gatan. Med 

tanke på att många andra gator i området Taserud har namn som kopplar till 

en person vill samhällsbyggnad gärna ändra det beslutade namnet 

Skuggebergsvägen. Det nya förslaget är Koppar-Lisas väg. Ett namnbyte 

skulle också göra det lättare att inte blanda ihop Moster Skuggas väg och 

Skuggebergsvägen. 

  

Bakgrund till namnförslaget: Ester Elise (Lisa) Morell (1884-1971), även 

känd under namnen Koppar-Lisa, var ciselör och konstnär. 

Efter avslutad flickskola i Arvika for hon till USA 1901 där hon studerade 

vid olika konstskolor i New York och Kent, därefter fortsatte hon studierna i 

Wien, Tyskland och Österrike samt för ciselören Sven Bengtsson i Lund. 

Hon återvände till Arvika 1908 och studerade järnsmide för Petter på Myra. 

Morells konst består av arbeten i linoleum och träsnitt och målade 

miniatyrer, brickor i mässing eller koppar med förhöjda kanter, rikligt prydda 

med gravering och ciselering i fantasifulla mönster, vägglampetter i brons 

och koppar, serviser i silver, ljuskronor och många andra föremål i silver och 

guld. Vid den stora Arvika utställningen som anordnades av Arvika 

Hantverks- och Industriidkareförening 1911 fick hon ett medaljdiplom för 

sina utställda föremål. Hon var medlem i Arvika Konsthantverk. 
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Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

KF § 160 forts.  

Beslutsunderlag 

Karta och befintliga namn den 1 september 2020 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 september 2020 

 

Namnberedningens protokoll den 10 september 2020, § 13 

Beslutet skickas till 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 
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 Kommunfullmäktige 2020-09-28  
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KF § 161 Dnr KS 2020/794-246 

Ansökan och förslag på ny belägenhetsadress för 
bostadshus, Berg med Jösseforsen 1:82 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ny adress Västra Jössefors 

Soludden 1 för fastigheten Berg med Jösseforsen 1:82. 

Sammanfattning 

Yvonne och Tommy Kristoffersson ansöker och lämnar förslag till ny 

belägenhetsadress för fastigheten Berg med Jösseforsen 1:82. Förslaget är 

Västra Jössefors Soludden 1. 

Motivering: Tidigare adress för verksamhet var Torpåsen. Vi tycker att 

Soludden passar bättre då det är en udde nybygget ligger på och det är sol 

där hela dagen när solen är framme. Vi flyttar dessutom tvärs över viken från 

Solhem till Soludden. Vi hoppas ni tycker om vårt väl avvägda önskemål av 

gårdsnamn. 

  

Efter att ha letat information om området som kallas Torpåsen, har inget 

hittats som tyder på att det legat ett torp på platsen. Däremot finns det 

lämningar söderut, högre upp på åsen som skulle kunna förklara namnet. 

Beslutsunderlag 

Yvonne och Tommy Kristoffersons ansökan den 17 maj 2020 

Karta och befintliga adresser den 1 september 2020 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 september 2020 

Namnberedningens protokoll den 10 september 2020, § 14 

Beslutet skickas till 

Yvonne och Tommy Kristoffersson 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 31 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 162 Dnr KS 2020/796-246 

Förslag på nytt gatunamn på Prästängen i kv. 
Nattviolen 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa ett gatunamn i kvarteret 

Nattviolen till Timotejgatan. 

Sammanfattning 

I området Prästängen i Arvika har kommunen planlagd mark för bl.a. 

bostäder, handel och småindustri. Enligt detaljplan från 1994 är kvarteret 

Nattviolen avsedd för bostäder och där förbereder nu kommunen för 

villatomter. I kvarteret kommer det också bli en gata med vändplan. Denna 

gata är inte namnsatt. Förslag till nytt gatunamn är Timotejgatan, 

Vallmogatan, Aklejagatan eller Rallarrosgatan. 

Beslutsunderlag 

Karta den 1 september 2020 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 1 september 2020 

Namnberedningens protokoll den 10 september 2020, § 15 

Beslutet skickas till 

Räddningstjänsten 

Kartingenjören 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 32 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 163 Dnr KS 2020/828-100 

Sammanträdesdagar Kommunfullmäktige år 2021 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anta upprättat förslag till 

sammanträdesdagar för år 2021. 

Sammanfattning 

Kommunledningsstabens kansli har tagit fram ett förslag på datum för 

Kommunfullmäktiges sammanträden under år 2021 enligt följande: 

  

25 januari, 22 februari, 29 mars, 26 april, 31 maj, 28 juni, 30 augusti, 

27 september, 25 oktober, 29 november och 13 december. 

  

Mötesdag: måndag 

Tid: kl. 19.00 

Plats: Arvika Näringslivscentrum, hörsalen, Arvika  

  

I januari hålls en allmänpolitisk debatt inför budgetarbetet. Debatten börjar 

kl. 16.00. Kommunfullmäktiges ordinarie sammanträde börjar efter debatten 

kl. 19.00 

Beslutsunderlag 

Kommunledningsstabens tjänsteskrivelse den 17 september 2020 

Beslutet skickas till 

Kommundirektören 

Kommunledningsstabens ledningsgrupp 

Kanslifunktionen 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 33 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 164 Dnr KS 2020/850-009 

Motion om parfymfritt i Arvika kommuns lokaler och i 
lokalvården, Anton Sjöstedt (L), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Anton Sjöstedt (L) inkommer med en motion, med förslag om att Arvika 

kommun likt Sunne kommun börjar med parfymfria lokaler, samt att Arvika 

kommun likt Kungsbacka kommun börjar med parfymfri lokalvård med 

undantag för specialprodukter.  

Beslutsunderlag 

Anton Sjöstedts (L) motion den 14 september 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 34 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 165 Dnr KS 2020/874-009 

Motion om schemalagda skolmåltider i Arvika, Sara 
Andersson (S), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning. 

Sammanfattning 

Sara Andersson (S) inkommer med en motion om att utreda hur 

skolmåltiderna kan bli mindre stressiga och särskilt undersöka de försök med 

schemalagda måltider som pågår i Sverige.  

Beslutsunderlag 

Sara Anderssons (S) motion den 22 september 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 35 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 166 Dnr KS 2020/892-009 

Motion om att flytta Fågelmannen till Sågudden, 
Susanne Engstad Clarke (KD), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Susanne Engstad Clarke (KD) inkommer med en motion om att flytta 

Fågelmannen till Sågudden.  

Beslutsunderlag 

Susanne Engstad Clarkes (KD) motion den 27 september 2020 

 



 

 

Sammanträdesprotokoll 36 (36) 

Sammanträdesdatum  

 Kommunfullmäktige 2020-09-28  

    

 

 

Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 
    

 

 

KF § 167 Dnr KS 2020/906-009 

Motion om en ökad digitalisering, Jonny Andersson 
(M), remiss 

Kommunfullmäktiges beslut 

Motionen remitteras till Kommunstyrelsen för beredning.  

Sammanfattning 

Jonny Andersson (M) inkommer med en motion om ökad digitalisering.  

Beslutsunderlag 

Jonny Anderssons (M) motion den 28 september 2020 

 
 


